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BIJLAGEN  Oorspronkelijke vragen de fractie van de SP over in- en uitstapservice op 

Station Media Park en Sportpark 
BETREFT  Beantwoording ex artikel 41 vragen RVO SP over in- en uitstapservice op 

Station Media Park en Sportpark 

 

 

Geachte dames en heren, 

 

 

 

 

 

De SP fractie heeft op 9 oktober 2018 vragen gesteld aan het college over Openbaar Vervoer in ‘t Gooi. 

Per 25 april 2019 zijn de vragen aangemerkt als art 41. vragen. Met deze collegebrief worden de vragen 

beantwoord. 

 

 

1. Wanneer heeft de wethouder welke acties ondernomen om een in- en uitstapservice op 

Station Media Park te regelen? 

Antwoord: Er is alleen op ambtelijk niveau gesproken met de NS. Station Media Park heeft geen 

assistentie voor gehandicapten. Volgens de vertegenwoordiger van NS zal die ook niet komen. Wel 

passen de NS hun sprintermaterieel aan zodat de mindervalide medemens zelfstandig de trein in 

en uit kan gaan. Dat is echter niet voor 2021 gerealiseerd. 

 

2. Deelt de wethouder met de SP de mening dat we, conform het VN-verdrag Handicap, de 

mobiliteit van mensen met een rolstoel moeten verbeteren? 

Antwoord: Ja, we delen deze mening. 

 

3. Is de wethouder van plan om wederom met NS om de tafel te gaan voor het als nog 

realiseren van een in- en uitstapservice op Station Media Park? 

Antwoord: Ja, bij het eerst volgend bestuurlijke overleg met NS wordt dit geagendeerd. 

 

4. Zou de wethouder de raad op de hoogte willen houden van de ontwikkelingen? 

Antwoord: Uiteraard. 
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5. Zou de wethouder met NS ook willen praten over een in- en uitstapservice op Station 

Sportpark op korte termijn? 

Antwoord: Ja, bij het eerst volgend bestuurlijke overleg met NS wordt dit geagendeerd 

 

6. Zou de wethouder de raad op de hoogte willen houden van de ontwikkelingen? 

Antwoord: Wederom, uiteraard. 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Hilversum, 

de gemeentesecretaris, de burgemeester, 

 

D. Emmer P.I. Broertjes 

 


